

Zuraida nafi terbabat akuan bersumpah kekalkan Dr M

Naib Presiden PKR dakwa tidak tahu kesahihan berita

Oleh Nor Fazlina Abdul Rahim
 nfazlina@nstp.com.my

Pasir Puteh: Naib Presiden PKR, Zuraida Kamaruddin yang sedang bercuti daripada jawatan sebagai naib presiden PKR menegaskan beliau tidak terbabat dengan akuan bersumpah (SD) bagi menyokong Tun Dr Mahathir Mohamad kekal sebagai Perdana Menteri hingga tamat penggal ini.

Katanya, beliau tidak tahu mengenai kesahihan berita yang mendakwa 138 Ahli Parlimen, termasuk 26 Ahli Parlimen PKR sudah menandatangani SD berkenaan.

"Saya tidak ada kepastian mengenai kesahihan berita berkenaan. Saya tidak tahu berhubung SD, hanya Allah yang tahu."

"Apapun, saya tidak terbabat dengan SD. Kalau benda lain banyak la saya tandatangani, sekejap tadi baru tandatangani plak," katanya berseloroh selepas merasmikan Pasar Siti Sarah, di sini, semalam.

Semalam, sebuah portal berita berbahasa Inggeris melaporkan sebanyak 138 Ahli Parlimen sudah menandatangani SD bagi menyokong supaya Dr Mahathir kekal sebagai perdana menteri hingga tamat penggal pentadbi-



Zuraida bertemu peniaga selepas merasmikan Pasar Siti Sarah, di Pasir Puteh, semalam. (Foto Syamsi Suhaimi/BH)

ran kerajaan semasa.

Portal itu melaporkan ia antaranya membabitkan 18 Ahli Parlimen PAS, 26 Ahli Parlimen PKR, sekurang-kurangnya 13 daripada 39 Ahli Parlimen UMNO dan 26 Ahli Parlimen Parti Pribumi Bersatu Malaysia (BERSATU).

Kelmarin, Setiausaha Agung PKR, Datuk Seri Saifuddin Nasion Ismail, berkata dakwaan segelintir Ahli Parlimen menandatangani SD berkenaan hanya khabar angin.

Katanya, tiada siapa yang datang kepadanya bagi tujuan itu dan hanya mengetahui mengenai hal itu daripada laporan berita yang dibacanya.

'Tiada tandatangan SD mahu Dr M kekal PM'

Setiausaha Agung PKR anggap dakwaan khabar angin



Saifuddin Nasion Ismail

Oleh Nor Fazlina Abdul Rahim
 nfazlina@nstp.com.my

Putrajaya: Dakwaan segelintir Ahli Parlimen menandatangani akuan bersumpah (SD) menyokong Tun Dr Mahathir Mohamad kekal sebagai Perdana Menteri hingga tamat penggal kerajaan hanya khabar angin.

Setiausaha Agung PKR, Datuk Seri Saifuddin Nasion Ismail, berkata dakwaan segelintir Ahli Parlimen menandatangani SD berkenaan hanya khabar angin.

Dua hari sebelum itu, Anwar menandatangani KEJARAN bahawa beliau berminat menandatangani SD untuk menyokong Perdana Menteri dan menandatangani akuan bersumpah (SD) bagi menyokong Tun Dr Mahathir Mohamad kekal sebagai Perdana Menteri hingga tamat penggal kerajaan.

Keratan akhbar BH semalam.